
zápis z jednání
Osadního výboru Bedřichovice

7. jednání výboru / zasedací místnost KD Bedřichovice 

Datum: 5. 6. 2023
Přítomni: Ivan Vávro, Zuzana Mikové, Richard Straka, Rudolf Hýbela,

Jiří Tomášek, Jan Jež 
Omluveni: Helena Straková 
Hosté:

Program:

1. Zhodnocení veřejné schůze - podněty občanů
2. Kanalizace a komunikace U Hájku
3. Příprava Obecního svátku 3. září 2023
4. Obnova bedřichovického kroje
5. Rekapitulace uplynulého pololetí
6. Plán úkolů na druhé pololetí
7. Plánované kulturní akce
8. Různé

Osadní výbor se sešel v uvedeném složení. Na jednání byly projednány následující 
body:

Ad 1) Dne 25. dubna 2023 se uskutečnila veřejná schůze OVB s občany 
Bedřichovic. Schůze se zúčastnili:
Za OVB: Ivan Vávro, Zuzana Mikové, Rudolf Hýbela,

Jiří Tomášek, Jan Jež, Helena Straková 
Za vedení Města: Michaela Trněná, Radek Růžička, Michal Velan 
Za městský úřad: Milan Vdoleček

V úvodu schůze předseda OVB představil dlouhodobý plán rozvoje 
Bedřichovic, který navazuje na předešlá volební období a má přesah do 
období budoucích. OVB si klade za cíl v tomto volebním období zejména 
realizovat postavení hasičské zbrojnice, zbudování kanalizace v ulici U Hájku a 
další dílčí akce. Dále zahájení přípravy ostatních bodů programu rozvoje.

Starostka města Michaela Trněná informovala o záměrech města. Podrobněji
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byla diskutována příprava hasičské zbrojnice.

Občané Bedřichovic se do diskuze zapojili řadou témat, dominantní byla kritika 
stavu silnice Bedřichovice-Šlapanice. Komunikace nesplňuje základní 
požadavky používání pro silniční dopravu a představuje problém pro naše 
občany. Starostka města a předseda OVB přislíbili zvýšený tlak na JmK za 
účelem rekonstrukce komunikace.

Po skončení veřejné schůze se sešel OVB s radním pro dopravu Michalem 
Velanem za účelem projednání záležitostí jeho resortu a dalšího vývoje 
hasičské zbrojnice.

Předseda OVB na svém 7. jednání sdělil svůj záměr konat veřejnou schůzi 
s občany každoročně, jak tomu bylo ve vzdálenější minulosti dobrým zvykem. 
OVB se záměrem vyslovil souhlas.

Člen OVB Rudolf Hýbela hodnotil veřejnou schůzi kriticky z důvodu slabé 
účasti občanů Bedřichovic (cca 15 osob), především členů Sboru 
dobrovolných hasičů Bedřichovice.

Ad 2) Dílčí práce na kanalizaci v ulici U Hájku provede její správce Vodárenská
akciová společnost. Pro dva RD ve výstavbě bude provedena nová kanalizační 
přípojka s napojením na novou kanalizační stoku, kanalizační sběrač F II. 
zůstane nedotčen přípojkami.

Ad 3) OVB diskutoval otázku přípravy Obecního svátku 3. září. Letošní svátek 
proběhne v neděli, program tomu bude přizpůsoben. Do programu bude 
tradičně zařazena mše v kapli, ukázka historických vozidel, košt pálenek a 
focení obyvatel Bedřichovic. SDH Bedřichovice připraví dětské sportovní 
odpoledne. Za účelem přípravy programu se OVB sejde na jednání 21.8. 2023 
v 18 hodin.

Ad 4) Předseda OVB informoval členy výboru o své vlastní aktivitě obnovit tradiční 
bedřichovický kroj. V této otázce projevila výraznou aktivitu pí. ............... 
................., podporu vyjádřila starostka města Michaela Trněná. OVB této 
aktivitě nevyjádřil podporu.

Ad 5) OVB v krátké diskuzi zhodnotil práci výboru za 1. pololetí.

Ad 6) OVB projevil vůli pokračovat v úkolech, které si stanovil na počátku funkčního 
období.

Ad 7) Bedřichovice čeká oslava Obecního svátku 3. září, rozsvěcení vánočního 
stromu 2. prosince a tradiční předvánoční a vánoční program (koncert 
Mistříňanky, Štěpánská zábava).
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Různé
- Oprava pódia v KD - proběhne příprava opravy a doplnění osvětlení, 

následně pak doplnění zastínění textilními pásy, oprava zástěn apod. 
Projedná předseda OVB s .............................., .............................

- Předseda OVB zjistí stav dešťové kanalizace v ulici Studýnky jako podklad 
pro přípravu rekonstrukce komunikace v ulici.

Další jednání výboru proběhne v pondělí dne 21.9. 2023 v 18 hodin v zasedací 
místnosti KD Bedřichovice.

Vyhotovil: Ivan Vávro, předseda OVB
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